
Vesipallon Ydinryhmän kokous 6.2.2024 klo 18.00 

Teams 

Nimi Taho Kutsuttu Paikalla 

Reija Häkkinen Uimaliitto X X 

Anni Aikala Uimaliitto X X 

Pasi Salonen Uimaliitto X  

Juha Turunen Uimaliitto X  

Marjokaisa Ryhänen Cetus X X 

Joni Kortteus JySa X X 

Teemu Turunen KuUS X  

Anna Väisänen UiTa X  

Tomas Saariketo Sentterit X  

Teppo Lehtinen Keravan Umarit X  

Kalle Nousiainen Tuomarit X  

Antti Nieminen TU X X 

Antti Ruohonen Vanders X X 

Kim Johnsson Kuhat X X 

 

1§ Maajoukkueiden asiat 

1.1 Miehet ja U19 

U19 lähdössä EM-karsintoihin Bosnia Hertsegovinaan maaliskuun 13. Päivä. Pelit ovat 15-17.3. 

Ovat lentolippuja vaille, todennäköisesti lento Sarajevoon. Vastassa Bosnia Hertsegovina, 

Ranska, Tsekki, Iso Britannia. Ensimmäinen ja ainoa U19 leiri 23.-25.2. samaan aikaan miesten 

maajoukkueen kanssa. Kokoonnutaan yhdessä ja pelataan + treenataan vastakkain. Samalla 

miesten maajoukkueen startti.  

Miehet samaan aikaan U19 kanssa leiritys. 30 kutsuttu, 20 ilmoittautunut miesten 

maajoukkuerinkiin. U19 14/15 tulossa rinkiin. Ensimmäisen leirin jälkeen karsintaturnaukseen. 

1.2 Naiset ja tytöt  

Seuraava leiri helmikuun puolivälissä, jossa naiset ja tytöt yhdessä. Tytöt 2007 ja nuoremmat 

menevät EU Nations -turnaukseen 21.-24.11. EU Nations -turnaukseen. 

On ollut keskustelua sponsorihankinnasta ja toivoisivat sparrausta Matilta ja Kimiltä. Kim laittaa 

Matin yhteystiedot. 

Tyttöjä on maajoukkueringissä 15 ja naisia on noin 10. Osa tytöistä pystyy pelaamaan naisten 

kanssa. Naisia valmentaa Makke ja Juha, tyttöjä valmentaa Anni ja Mikaela. 



1.3 U15 ja U17  

Nemanja ei ole vielä valinnut valmentajia U15 ja U17 -ikäisiin. Nemanja ja/ tai Kim kutsuu 

maajoukkuevalmentajat koolle lähiaikoina. 

 

2§ Tuomariasiat 

2.1 Tuomarikoulutus 29.-30.3. 

Cetus Baltic Openin yhteydessä, onko tarkempi agenda tiedossa? Voidaan avata 

ilmoittautuminen Tuomarikouluun 

• Kouluttajana toimivat ainakin Antti Ruohonen ja Kalle Nousiainen 

• Anni välittää tiedon Reijalle, että voidaan avata ilmoittautuminen, FB, IG ja Uimaliiton 

kalenteri myös 

2.2 Vesipallon neuvottelupäivät 

• Sopisiko ajankohdaksi 6.4. klo 14.00 - 17.00 Turussa?  

• Reija voi avata ilmoittautumisen, FB, IG ja Uimaliiton kalenteri myös 

• Agendalle sarjamääräysten läpikäynti ja mahdollisen työryhmän perustaminen, sekä 

perusagenda edellisvuosilta 

2.3 KV-tuomarikoulu  

• Siirtyy syksylle, koska OKM:n tuesta ei ole vielä tullut päätöstä  

 

3§ Vesipallosarjat 

Kurinpidolliset asiat ja rangaistustaulukko 

Sarjamääräykset eivät aina palvele sanktiointia, ja mietittiin palvelisiko rangaistustaulukko 

päätöksentekoa ja lisäisikö se päätösten läpinäkyvyyttä? Sarjamääräykset pitäisi käydä läpi ja 

miettiä kuinka ne palvelevat kokonaisuutta. Tuomarit voisivat työstää yhdessä 

rangaistustaulukkoa. Pohdittiin olisiko tarvetta perustaa ryhmää, jotka voisivat käsitellä 

vesipallon asioita kurinpitolautakunnan päätöksenteon tueksi. 

Vesipallon sääntöjen käännökset ovat työn alla. Saukot työstävät asiaa. 

 

4§ Vesipallon viestintä 



Hieman isompi nettisivupäivitys käynnissä, jos on käytettävyyteen liittyviä rakenteen 

parannusehdotuksia, niitä voi nyt esittää (käytössä ulkopuolinen asiantuntija). Sisältöpäivityksiä ja 

pienempiä muokkauksia tehdään jatkuvasti. Sisältöjä on yhdenmukaistettu muiden Uimaliiton alaisten 

lajien sivujen kanssa. 

 

Vesipallosarjojen viestintä keskittyy MSM-sarjan viestintään, seurojen viestintää tuetaan. Kuvaus tulee 

Turun turnaukseen 6.-7.4. ja johonkin finaalipeliin. Uimaliiton Flickr -tililtä löytyvät kuvat ja niitä voi 

ladata myös omaan käyttöön.  

 

Maajoukkueiden viestintä 

Suunnitellaan konsepti maajoukkueiden viestinnälle ja pyritään toteuttamaan sitä. Mietitään 

sponsoriviestintä osaksi maajoukkueen viestintää. Aloitetaan U19 EM-karsinnoista. 

 

5§ Muut asiat 
5.1 Vesipallon aluevalmennusjärjestelmä  

Juha Turunen ja Nemanja Stevanovic vievät asiaa eteenpäin, Juha tulee kertomaan asiasta 

seuraavassa kokouksessa.  

 

5.2 Seurojen ajankohtaiset 

 

Vanders  

Vanders, Salo, Kirkkonummi ja Cetus ovat järjestäneet höntsäturnauksen. Sanna Jokiolta voisi 

saada kuvia ja juttua. 

 

Kuhat 

Perustekemistä, vesipallokoulussa 20 uutta innokasta. E, D- ja C toimii. Haasteita pelaajien drop-

outien kanssa erityisesti C- ja B-ikäisissä. Sarjat pyörii, 1-joukkue lähdössä Cetuksen kanssa 

Portugaliin leirillä ja osallistuu maaliskuussa NWPL peleihin. Elokuussa ovat menossa Unkariin 

turnaukseen ja osallistuvat maajoukkuetoimintaan. 

 

Cetus 

Somemarkkinointi toimii, siihen on panostettu. Sarjatoiminta toimii. Vesipallokoulut ovat 

käynnistyneet, toinen ei ollut täynnä mutta on ihan kivasti porukkaa. Syksyllä on helpompi 

saada ryhmät täyteen kuin keväällä. E-junnuissa on 30 pelaajaa ja ryhmää on jouduttu jakamaan 

kahtia sekä lisäämään valmennusresurssia. Valmistaudutaan Cetus Baltic Openiin. Tulossa 

joitakin kansainvälisiä joukkueita. Toivotaan myös kotimaisia seuroja. Leirejä suunnitellaan, on 

ajateltu järjestää kesällä Espoonlahdessa tai Leäppävaarassa junnuille viikon vesipalloleiri. 

 

JySa 

Miesten toimintaa on käynnistelty ja B-junnuissa on toiminta käynnissä. B-junioreihin ei lähdetä 

enää ensi kaudella, kun ei ole pelaajamateriaalia. Pelaajia on mukana myös armeijasta ja 

vanhoja Saukkoja. 



 

TU 

Jouduttiin D-junioireissa luopumaan pelipaikasta sarjassa.  

 

5.3 KV-pelaajan siirtymisen helpottaminen 

Tuotiin esille tarve KV-pelaajien siirtymisen helpottamisesta osaksi suomalaisia joukkueita. Aika 

ajoin tulee seurojen toiminnoista kiinnostuneita opiskelijoita, jotka haluaisivat tulla pelaamaan 

sarjaa. Ydinryhmässä oltiin sitä mieltä, että tämän aihealueen voisi ottaa osaksi vesipallon 

sääntökeskusteluja.  

 

 

6§ Ilmoitusasiat 

Ei ollut 

 

7§ Kokouksen päätös 

Kokous päätettiin klo 19.30  

 

Seuraava kokous ti 2.4. klo 18.00 
 


